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PROTOKÓŁ Nr XVIII / 2012 

 

z obrad sesji 

Rady Miasta Mława 

odbytej w dniu 29 maja 2012r. 

w sali Miejskiego Domu Kultury 

 

 

 
Obrady osiemnastej zwyczajnej sesji Rady Miasta Mława  

otworzył Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski o godz.13oo. 
 
 
Powitał serdecznie Starostę Powiatu Mławskiego Włodzimierza Wojnarowskiego, 

Burmistrza Miasta Sławomira Kowalewskiego, Zastępcę Burmistrza Janinę 
Budzichowską, Panie i Panów Radnych, Sekretarza Miasta Mariusza Szczechowicza, 
Skarbnika Miasta Henryka Antczaka, Przewodniczącą Młodzieżowej Rady Miasta wraz z 
radnymi, Przewodniczących Zarządów Osiedli, naczelników wydziałów, prezesów spółek 
komunalnych, kierowników jednostek podległych, przedstawicieli mediów oraz 
mieszkańców miasta. 

Szczególnie serdecznie powitał członków Zespołu „Najlepszy Przekaz w Mieście” 
którzy wystąpili w programie „Must Be The Music” i weszli do finału rozgrywek doskonale 
prezentując swoje umiejętności i promując nasze miasto. 
 O zabranie głosu poprosił Burmistrza Miasta. 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
wspólnie z Panem Przewodniczącym zdecydowali o zaproszeniu na dzisiejszą sesję 
członków Zespołu „Najlepszy Przekaz w Mieście” oraz ich rodziców w celu 
podziękowania za to co zaczęli robić i co robią, za ich talent, wsparcie rodziców i ich 
opiekunów. 
Członkowie Zespołu w muzycznym programie „Must Be The Music” odnieśli wielki 
sukces i za to chcemy im tu wszyscy podziękować i pogratulować. Uważa , że zajęcie 
drugiego miejsca jest to wielki sukces. Życzył dalszej wielkiej kariery, która w dużym 
stopniu zależy od członków Zespołu. Troska rodziców o rozwój waszego talentu oraz ich 
wsparcie   sprawiła , że jesteście tu gdzie jesteście, a jest to na pewno początek waszej 
przygody z muzyką. 
 

Burmistrz Miasta i Przewodniczący Rady Miasta wręczyli podziękowania dla  
członków Zespołu i ich rodziców.  
 

Przedstawiciel Zespołu „Najlepszy Przekaz w Mieście” podziękował  
wszystkim, którzy ich wspierali, również mławskim mediom. 
 
Ad. pkt 2 
 

Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski stwierdził, że na  
sali jest quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał . 
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Obecnych 20 radnych , nieobecna / usprawiedliwiona / radna Joanna Tańska. 
Zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski zwrócił się do Rady o wprowadzenie  
do porządku obrad sesji jako pkt 8 uchwałę dotyczącą udzielenia pomocy finansowej  
dla Powiatu Mławskiego. 
 

Za wprowadzeniem zgłoszonej przez Burmistrza Miasta uchwały głosowało 
19 radnych. 
 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za /  
przegłosowała porządek obrad wraz z autopoprawką. 
 
Ad. pkt 3 
 

Przewodniczący Rady Miasta  na Sekretarza Obrad zaproponował  
radnego Janusza Wojnarowskiego. 

 
Radny Janusz Wojnarowski wyraził zgodę. 

 
Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono w wyniku jawnego głosowania 

/ 19 głosami za / Sekretarzem Obrad XVIII sesji Rady Miasta został wybrany  
radny Janusz Wojnarowski. 
 
Ad. pkt 4 

 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował , że protokoł  z XVII sesji Rady 

Miasta odbytej w dniu 24 kwietnia 2012r. był wyłożony w biurze rady w siedzibie Urzędu 
Miasta i każdy radny mógł się zapoznać. 

 
Czy są uwagi do protokołu. 

 
Radny Michał Nowakowski 
zgłosił dwie uwagi do protokołu z obrad sesji : 
- strona 18 brak precyzyjnego zapisu , wypowiedź radnego dotycząca zabrania głosu 
przez mieszkańca Osiedla Krajewo była przed głosowaniem wniosku o zamknięcie 
dyskusji, a nie tak jak jest zapisane po głosowaniu. Wypowiedź po przegłosowaniu 
wniosku byłaby bez sensu. 
 
- strona 31 protokołu – dyskusja nad projektem uchwały w sprawie Powołania  
Zespołu Placówek Oświatowych Nr 3. Doszło do polemiki z Panem Naczelnikiem 
Staniszewskmi i zostało zadane pytanie o szkodliwość uchwały, która została podjęta w 
2011r. dotycząca odpłatności za pobyt w przedszkolu. Zostały podane przez Pana 
Naczelnika kwoty jakie były przed podjęciem uchwały i po wejściu w życie nowej 
uchwały. Niestety tego zapisu w protokole nie ma i w związku z tym nie będzie mógł 
zagłosować za przyjęciem protokołu. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miasta 16 głosami za, 1 przeciw, 
2 radnych wstrzymało się od głosu przyjęła protokoł z XVII sesji Rady Miasta  
odbytej w dniu 24 kwietnia 2012r. 
 
Ad. pkt 5 
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2011r. przedstawił 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski posługując się prezentacją 
multimedialną, która stanowi załącznik do protokołu. 

Poinformował, że w ustawowym terminie tj. do dnia 30 marca br. 
Państwo Radni oraz Regionalna Izba Obrachunkowa otrzymali 
sprawozdanie z wykonania budżetu  w formie pisemnej.  
Sprawozdanie było szczegółowo omawiane na posiedzeniach 
poszczególnych Komisji Rady. 
 
Szczegółowe informacje dotyczące sprawozdania z wykonania budżetu 
miasta za 2011r. przedstawił Skarbnik Miasta Henryk Antczak. 
 
Plan budżetu miasta Mława 

W budżecie Miasta Mława uchwalonym na rok 2011 Uchwałą Nr 

III/17/2010 Rady Miejskiej  w Mławie z dnia 30 grudnia 2010 r. 

zaplanowano: 

- dochody w wysokości – 80 072 061,44 zł 

- wydatki w wysokości – 80 072 061,44 zł. 

Zaplanowano przychody  budżetu  z kredytu długoterminowego 

 w wysokości 3 235 429,11 zł  z przeznaczeniem na rozchody w wysokości 

3 235 429,11 zł w tym na: 

- spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów w wysokości 

65 941,11 zł, 

- spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu pożyczek w wysokości 

369 488,00 zł, 

- spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu wykupu papierów 

wartościowych (obligacji komunalnych) w wysokości 2 800 000,00 zł. 

W toku wykonywania budżetu wprowadzane były zmiany przez Radę 

Miasta i Burmistrza Miasta  w ramach bezpośrednich upoważnień 

ustawowych jak również upoważnień przyznanych Burmistrzowi przez Radę 

Miasta określonych w w/w uchwale. 

Planowany budżet Miasta Mława na koniec 2011 r. po dokonanych w ciągu 

roku zmianach wyniósł: 

- dochody w wysokości  82 943 837,18 zł. 

- wydatki w wysokości  90 183 940,70 zł. 

Deficyt budżetu w kwocie 7 240 103,52 zł. planowano pokryć: 

- obligacjami komunalnymi  w kwocie 3 200 000,00 zł, 

- wolnymi środkami w kwocie 4 040 103,52 zł. 

Przychody budżetu w wysokości 3 237 029,59 zł pochodzące z wolnych 

środków   planowane na rozchody w wysokości 3 237 029,59 zł (spłatę 
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wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu kredytów w wysokości 

65 941,11 zł, pożyczek w wysokości 369 488,00 zł, wykupu papierów 

wartościowych w wysokości 2 800 000,00 zł. oraz rozchody z tytułu innych 

rozliczeń w wysokości 1 600,48 zł). 

Planowane przychody budżetu miasta  w kwocie 10 477 133,11 zł , 

rozchody w wysokości 3 237 029,59 zł  zostały wykonane w 100%. 

Planowane  dochody  budżetu  miasta    uległy  zwiększeniu o kwotę   

2 871 775,74 zł co stanowi 3,59 %. 

Planowane  wydatki  budżetu  miasta   uległy zwiększeniu o kwotę   

10 111 879,26 zł co stanowi 12,63%. 

 

Wykonanie budżetu miasta Mława 

Dochody wykonano w kwocie 83 477 691,99 zł. co stanowi  100,64 %. 

Wydatki wykonano w kwocie 86 978 838,07 zł  co stanowi 96,45 %. 

Z przedstawionej części tabelarycznej sprawozdania wynika, że  na dobre 

wykonanie dochodów wpłynęły ponadplanowe dochody z udziałów w 

podatku dochodowym od osób prawnych (CIT) 148,46% , podatku 

dochodowym od osób fizycznych (PIT)  101,70%,  podatku od 

nieruchomości osób prawnych 104,80% oraz osób fizycznych 109,11 %,  

podatku od spadków i darowizn 170,67%. oraz wpływy z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego zamknęły się wskaźnikiem 

949,23% oraz wpływy z usług świadczonych przez MOSiR tj. korzystania 

m.in. z pływalni, sauny, solarium 107,35% 

Dobre wykonanie dochodów z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności 

97,27%. oraz podatku od czynności cywilnoprawnych 96,93%. 

W ramach wydatków majątkowych zrealizowano zadania inwestycyjne na 

kwotę 14 452 513,71 zł  co stanowi 16,62 % ogółu wydatków w tym 

przekazano dotacje celową na pomoc finansową   w kwocie  222 097,03 zł 

dla  Powiatu Mławskiego z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn; „ 

Przebudowa ulicy Napoleońskiej w Mławie wraz z budową kolektora 

deszczowego” w kwocie 222 097,03 zł. 

Wniesiono wkład do spółki prawa handlowego – Towarzystwo  

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o  w Mławie w kwocie 500 000,00 zł.  

Na programy finansowane z udziałem środków z Unii Europejskiej 

wydatkowano kwotę 7 066 279,88 zł co stanowi 8,12% ogółu wydatków 

budżetu miasta. 

W wydatkach bieżących największy udział stanowią wydatki na 

wynagrodzenia wraz  z pochodnymi razem jest to kwota 31 724 417,39 zł 

co stanowi 36,47 % wydatków ogółem. 

Drugą pozycję w wydatkach  bieżących stanowią wydatki  związane z 

działalnością statutową miasta jest to  kwota 18 037 689,33 zł co stanowi 

20,74%  wydatków ogółem.  

Wydatki z tytułu udzielonych dotacji na zadania bieżące wyniosły 5 600 

723,68 zł i stanowią 6,44% ogółu wydatków.  Dotacji udzielono  dla; 
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Niepublicznej szkoły podstawowej, gimnazjów  i przedszkola w łącznej 

kwocie 2 243 748,00 zł, Miejskiej Bibliotece Publicznej – 654 500,00 zł (na 

bieżącą działalność), Miejskiemu Domowi  Kultury – 861 000,00 zł (na 

bieżącą działalność), Miejskiemu Muzeum Ziemi Zawkrzeńskiej – 

656 060,00zł (na działalność bieżącą).  

Stacji Naukowej im. Profesora Stanisława Herbsta – 157 600,00 zł ( na 

działalność bieżącą), Powiatowi Mławskiemu z przeznaczeniem dla 

Mławskiej Hali Sportowej – 363 077,00 zł  na bieżące wydatki , Powiatowi  

Mławskiemu  z przeznaczeniem na realizację zadań bieżących związanych 

z prowadzeniem Ośrodka Interwencji Kryzysowej działającej w ramach 

Zespołu Ośrodków Wsparcia w Mławie w kwocie  8 000,00 zł, Państwowej 

Wyższej Szkole Zawodowej w Ciechanowie w kwocie 100 000,00 zł 

( na bieżącą działalność).   

W realizacji wydatków nie dokonano przekroczenia planu finansowego, 

dotacji dla stowarzyszeń i fundacji realizujących zadania miasta w kwocie 

556 738,68 zł. 

Wydatki na programy finansowane z udziałem środków z Unii Europejskiej 

wyniosły 1 764 682,46 zł tj. 2,03% wydatków ogółem. 

Znaczącą pozycją  są wydatki na świadczenia społeczne których wysokość 

w roku 2011 opiewała na kwotę 11 471 970,48 zł tj. 13,19% ogółu 

wydatków. 

Wydatki na obsługę długu publicznego wyniosły 1 753 777,99 zł. i stanowią 

2,02% wydatków ogółem. 

Wykonane dochody budżetu miasta za rok 2011 wyniosły 83 477 691,99 zł, 

budżet miasta po stronie wydatkowej zamknął się kwotą 86 978 838,07 zł.  

Deficyt budżetu w kwocie  3 501 146,08 został pokryty wolnymi środkami z 

roku 2010.  

Wykonane przychody budżetu w 2011 roku to kwota  10 477 133,11 zł 

natomiast rozchody to kwota  3 237 029,59 zł  różnica wynikająca z 

rozliczenia przychodów wynosi 7 240 103,52 zł. 

Różnica między dochodami a wydatkami roku  2011 w kwocie 

(- 3 501 146,08).  Różnica z rozliczenia przychodów i rozchodów  w kwocie 

(+7 240 103,52 zł). Wolne środki za rok  2011  w kwocie  3 738 957,44  

Skumulowany niedobór na zasobach budżetu na koniec 2011r wynosi 

29 444 640,48 zł.  

Stan zadłużenia Miasta Mławy na dzień 31.12.2011r z tytułu zaciągniętych 

kredytów, pożyczek oraz emisji obligacji wynosi 36 684 744,00 zł co 

stanowi 43,95% wykonanych dochodów budżetu miasta Mławy za rok 2011.  

Graniczna kwota określająca 60% limit ustawowy to  50 086 615,19 zł. 

W budżecie miasta w 2011r  przeznaczono na spłatę  rat  kredytów,  

pożyczek, wykup obligacji komunalnych  kwotę  3 235 429,11 zł  oraz 

odsetek od nich należnych w wysokości 1 753 777,99 zł., wskaźnik spłaty 

rat wraz z należnymi  odsetkami w 2011 roku wyniósł  5,98% wykonanych 

dochodów.  
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Na 15% limit ustawowy można przeznaczyć kwotę 12 521 653,80 zł.  

Prezentowane dane wskazują na bezpieczny poziom zobowiązań 

długoterminowych. 

Głównym zadaniem podczas wykonywania budżetu było utrzymanie 

prawidłowych relacji pomiędzy  planowanymi a wykonanymi dochodami jak 

również planowanymi, a wykonanymi wydatkami, cel ten został osiągnięty. 

 

Szczegółową realizację dochodów i wydatków według obowiązującej 

klasyfikacji budżetowej przedstawia załączone sprawozdanie tabelaryczne. 

 
Sekretarz Miasta Mariusz Szczechowicz  odczytał Uchwałę 

Nr Ci.119.2012 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 
17 kwietnia 2012r. w sprawie wydania pozytywnej opinii o przedłożonym 
przez Burmistrza Miasta Mława sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta 
za 2011r. / załącznik do protokołu /. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że sprawozdanie z 
wykonania budżetu miasta za 2011r. analizowane było na posiedzeniach 
wszystkich Komisji Rady i uzyskało pozytywną opinię 
 
Otworzył dyskusję nad sprawozdaniem. 
 
Radny Michał Nowakowski 
podczas uchwalania budżetu na rok 2011 jednym z argumentów, który 
stanowił plus dla tego budżetu był argument, ze budżet jest budżetem 
wyważonym. Rzeczywiście tak było. Na koniec 2011r. planowany budżet 
zarówno po stronie dochodów i wydatków zmienił się , zmieniło się również 
jego wykonanie. Rosły dochody, ale wprost nieproporcjonalnie rosły 
wydatki. Budżet , który był uchwalony jako budżet równoważny na koniec 
2011r. okazał się budżetem z deficytem ponad 7 mln.zł. W efekcie  deficyt 
budżetu w wysokości ponad 3 mln.zł. został pokryty obligacjami 
komunalnymi, co automatycznie zwiększa zadłużenie miasta. 
Z roku na rok wzrastają wydatki na obsługę długu publicznego. W tej chwili 
jest to kw. ok. 1.88 tyś.zł , co stanowi ponad 2% wydatków ogółem. 
Jeśli chodzi o inwestycje jedną ze sztandarowych inwestycji na 2011r. 
zapowiadaną przez władze miasta miała być budowa boiska Orlik. 
Wiadomo, ze nie powiodło się, środki zostały jednak uratowane, natomiast 
nie wiadomo jak dalej będzie wyglądała sytuacja i czy miasto nie poniesie z 
tego tytułu wyższych kosztów. 
Dotacje i środki na finansowanie różnych projektów – sprawa ta była 
poruszana na Komisji Oświaty i Komisji Budżetu. 
Przedstawił plan i wykonanie budżetu Mławskiego Centrum Integracji 
Społecznej i Zawodowej . Stwierdził , że z przedstawionych danych w 
sprawozdaniu wynika, że dotacja została wykorzystana tylko w 12%. 
Zastanawia się dlaczego tak ważny projekt nie uzyskał pozytywnego 
oddźwięku w społeczeństwie. 
Kolejne dwa projekty skierowane do mieszkańców Mławy , dotacje 
wykorzystane w 21% / mieszkańcy oczekują na realizację programu /. 
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Projekt „Urząd z klasą” - dotacja ponad 500 tyś.zł, wydatki ponad 700tyś.zł, 
wymierne efekty - nieznane.  Uważa , że certyfikat jest znacznym celem, ale 
przeciętnego mieszkańca Mławy interesują inne rzeczy , a mianowicie 
inwestycje , czy remonty w mieście. 
Ważną sprawa jest sprawa przedszkoli i podjętej przez Radę uchwały, która 
znacząco podnosi opłaty za pobyt dziecka w przedszkolu. W związku z tym 
wielu rodziców nie decyduje się na posyłanie dziecka na dodatkowe 
godziny pobytu w przedszkolu, co powoduje malejące wpływy do budżetu. 
 
Radny Jerzy Rakowski 
podzielił się swoimi spostrzeżeniami jakie zauważył podczas prezentacji 
sprawozdania przez Burmistrza. Poruszył mniej pozytywne tendencje, które 
się pojawiły i które mogą się pojawiać w latach następnych. Dotyczy to 
należności które wynoszą ponad 15 mln.zł., z czego ponad 9 mln.zł to są 
należności wymagalne. Ponad 6.5 mln.zł są to należności związane z 
zaliczkami i funduszem alimentacyjnym. Jest to zjawisko niepokojące, które 
dalej może wzrastać. Uważa, że należałoby zastanowić się jak 
przeciwdziałać temu zjawisku i zatrzymać tą tendencję. 
Drugie spostrzeżenie to inwestycje związane z kanalizacją i wodą.  
Do budżetu wpływają środki z czynszu dzierżawnego Spółki „WOD-KAN”. 
Dobrze byłoby przeobrazić proces inwestycyjny, w obecnym budżecie 
środków nie ma. Tendencja ta powtarza się wiele lat  i może należałoby to 
zmienić. 
Środki pozyskiwane na projekty miękkie to dodatkowy plus , ale niestety 
daleko niewystarczające jest pozyskanie środków na inwestycje i dlatego 
musimy inwestować środki z budżetu. 
Poruszył również sprawę utrzymania dróg , którą zgłaszał przez cały ubiegły 
rok. Uważa , że  powinny być wykonywane powierzchniowe utrwalenia 
dróg. Apeluje o przeznaczenie środków w roku bieżącym na wykonanie tych 
prac. 
Zwrócił się o informację dotyczącą przychodów i wydatków / Cmentarz 
Komunalny /. Był przygotowany i wycofany projekt uchwały odnośnie 
stawek opłat na cmentarzu. Jak ta kwestia została rozstrzygnięta. 
 
Skarbnik Miasta Henryk Antczak 
odnośnie wypowiedzi Pana Radnego Nowakowskiego jest bardzo zdziwiony 
i zdumiony. Wyjaśnił, że na posiedzeniach Komisji poświęcono wiele czasu 
na udzielenie szczegółowych wyjaśnień na zadawane pytania, również 
przez Pana Radnego. Jeśli Pan nie rozumie pewnych spraw , a więc 
wyjaśnianie wszelkich wątpliwości jest trudne. 
Budżet był zrównoważony, ale jeśli pojawiły się ponadplanowe dochody z 
2010r należy je wprowadzić do budżetu i należy stworzyć deficyt. 
Przedstawiając to zjawisko jako krytykę jest po prostu nieprawidłowe. 
Pojawienie się ponadplanowych dochodów to jest sukces, ponieważ można 
je przeznaczyć na ważne zadania. 
Wyjaśnił, że deficyt i zadłużenie się nie pogłębiło ponieważ spłacane było 
zadłużenie zaciągniętymi obligacjami. Porównywanie różnych kwot z 
różnych stron sprawozdania jest błędem. 

Udzielił również wyjaśnień w sprawie zaliczek alimentacyjnych i 
należności podatników. 
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Zastępca Burmistrza Janina Budzichowska 
poinformowała również , że na posiedzeniach Komisji zadawane pyły przez 
pana Radnego Nowakowskiego takie same pytania i na wszystkie zostały 
udzielone bardzo szczegółowe odpowiedzi. Pytania te zostały powtórzone 
na sesji. 
Odnośnie niewykorzystanej dotacji z projektu poinformowała , że jest to 
projekt dwuletni i nie można tego rozpatrywać w kwestii całego projektu. 
Podała szczegółowe kwoty, kwota dofinansowania wykosi 85%. 
Szczegółowe dane i rozliczenie zawarte jest na stronie internetowej i można 
się z tym zapoznać. Jeśli chodzi o rezultaty nie zauważał Pan ich na 
Komisjach i nie widzi Pan ich dzisiaj. Jednym z nich są np. targi pracy 
organizowane wspólnie z Powiatowym Urzędem Pracy. 
Jeśli chodzi o projekt „Urząd z Klasą” zakończył się on  uzyskaniem 
międzynarodowego certyfikatu. Taki certyfikat mają tylko dwa urzędy w 
Polsce Poznań i Mława. Urzędnicy wykonali wielką , ciężką pracę. Wszyscy 
pracownicy podnieśli swoje kompetencje uczestnicząc w trudnych 
szkoleniach, które kończyły się egzaminem. Wszystko to służy naszym 
mieszkańcom np. utworzona została kancelaria podawcza. 
Uważa, że Pana ocena jest niesprawiedliwa. 
 
Radny Michał Nowakowski 
zwrócił uwagę Panu Przewodniczącemu, że nie reaguje kiedy są oceniane 
wypowiedzi radnych. Nadmienił , że na Komisjach nie zostały udzielone 
wyjaśnienia. 
Prosi o odniesienie się do pozostałych dwóch projektów, które nie zostały 
zrealizowane. 
 
Zastępca Burmistrza Janina Budzichowska 
projekt dotyczący zakupu  komputerów dla mieszkańców nie jest jeszcze 
wykonany ponieważ były problemy z rozstrzygnięciem przetargu ze 
względu na wysokie ceny proponowane przez oferentów.  
Poinformowała , że kilka dni temu został rozstrzygnięty 4 przetarg, 
wynegocjowana została dobra cena i ze względów ekonomicznych jest to 
bardzo dobra decyzja. W niedługim czasie nastąpi realizacja projektu. 
 
Radny Janusz Uniewicz 
uważa, że krytyka powinna być zawsze konstruktywna. Powinny być poza 
krytyką przedstawione nowe rozwiązania, być może środki zostałyby lepiej 
wykorzystane. 
W imieniu Spółdzielni Mieszkaniowej „Zawkrze”, która skupia 1/3 naszych 
mieszkańców podziękował Panu Burmistrzowi oraz całemu Urzędowi za 
dobra współpracę jaką udało się nawiązać od kilku lat. 
Dzięki zaangażowaniu również członków Spółdzielni udało się wspólnie 
zrealizować kilka ciekawych zadań inwestycyjnych z których cieszą się 
mieszkańcy miasta tj. / parking od ul. Ordona do ul. Mariackiej, przebudowa 
kanalizacji sanitarnej na Osiedlu Młodych, budowa kanalizacji deszczowej 
na Osiedlu Sienkiewicza /. Spółdzielnia wnosiła również wkład własny w 
wykonywane inwestycje.  
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Nadmienił , że pozostało jeszcze wiele innych ciekawych pomysłów i ta 
współpraca, która została nawiązana w dalszym ciągu będzie 
kontynuowana. Za dotychczasową współpracę wszystkim podziękował. 
 
Radny Ryszard Prusinowski 
w biegłym roku nadwyżka budżetowa wynosiła 7 mln.zł, w roku bieżącym 
ok.4 mln.zł, a więc te cyfry mówią za siebie. Uważa , że wszystkie sprawy  
jakie były poruszone na posiedzeniu Komisji Budżetu zostały wyjaśnione. 
 
Radny Jerzy Rakowski 
w swojej wypowiedzi mówił tylko o własnych spostrzeżeniach. Przypomniał , 
że kilka lat temu przez Pana Radnego Uniewicza były wypowiadane słowa 
krytyki na temat budżetu. Wówczas jako Burmistrz przyjmował je z pokorą i 
starał się udzielić odpowiedzi. 
 
Naczelnik Wydziału GKiM Urszula Aptowicz 
odnośnie opłat na cmentarzu komunalnym poinformowała , że zostało to 
uregulowane zarządzeniem wydanym przez Burmistrza Miasta. 
 
Radny Artur Dębski 
jeśli chodzi o budżet 20011r. uważa , że należy podkreślić wykonanie 
inwestycji pn. Aleja Marszałkowska. Uważa , że jest to inwestycja która na 
pewno w przyszłości będzie procentowała. 
 
Sekretarz Miasta odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Miasta Mława za 2011r., wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Mława za 2011r. 
 

 
Rada Miasta w głosowaniu jawnym / 15 głosami za ,4 radnych 

wstrzymało się od głosu /   podjęła 
 

UCHWAŁĘ  Nr XVIII / 176 / 2012 
 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Mława za 
2011r., wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Mława za 
2011r. 
 
Ad. pkt 6 
 

Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski poinformował 
, że kolejny punkt porządku obrad sesji dotyczy podjęcia uchwały w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Mława z tytułu wykonania 
budżetu na 2011r. 
 
Przewodniczący Rady Miasta odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej 
skierowany do Rady Miasta w sprawie wydania opinii o wykonaniu budżetu 
miasta za 2011r. i wystąpienia z wnioskiem do Rady o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Mława. 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Ryszard Prusinowski 
odczytał Uchwałę Nr 1/2012 Komisji Rewizyjnej z dnia 10 maja  br. wraz z 
uzasadnieniem w sprawie wydania opinii o wykonaniu budżetu miasta 
Mława za 2011r. i wystąpieniu z wnioskiem do RM o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Mława / załącznik do protokołu /. 
 
Sekretarz Obrad Janusz Wojnarowski odczytał Uchwałę 
Nr Ci.183.2012 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 
18 maja 2012r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Mława z dnia 10 maja 2012r. w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Mława /załącznik do protokołu /. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Mława. 
 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym / 16 głosami za ,4 radnych 
wstrzymało się od głosu /   podjęła 
 

UCHWAŁĘ  Nr XVIII / 177 / 2012 
 
w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Mława z tytułu 
wykonania budżetu na 2011r. 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
podziękował za przyjęcie większością głosów tak ważnych dwóch projektów 
uchwał w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Mława 
za 2011r., wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Mława za 
2011r.oraz udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu na 2011r. 
Jest to efekt wytężonej pracy również radnych, naczelników wszystkich 
wydziałów, pracowników Urzędu Miasta oraz dyrektorów i pracowników 
wszystkich jednostek podległych Burmistrzowi. Wiara i współpraca jest na 
bardzo wysokim poziomie, co jest bardzo ważne i ma dla Burmistrza 
ogromne znaczenie. 
Cieszy się, że w trakcie roku były wspierane inicjatywy, które radni 
podejmowali poprzez głosowanie uchwał dotyczących zmian w budżecie. 
Potrzeb jest wiele , wszyscy je znamy i uważa , że jest wiele Radnych, 
którzy nie skupiają się na polityce, a właśnie na potrzebach naszego miasta 
i jego mieszkańców. 
 
Ad. pkt 7 
 
Skarbnik Miasta Henryk Antczak przedstawił projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2012r. 

 

DOCHODY (+21 000,00 zł) 

Dział  600  – Transport i łączność (+21 000,00 zł) 

Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne (+21 000,00 zł) 
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wpłata mieszkańców na budowę odcinka  ul. dr. M. Łojewskiego łączącego 

ul. Wysoką z ulicą osiedlową, etap II w kwocie (+21 000,00 zł) 

Dział 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

(0,00 zł) 

Rozdział 75416 – Straż gminna (miejska)  (0,00 zł) 

przeniesienie  z paragrafu  0580 – grzywny i kary pieniężne od osób 

prawnych kwoty (-100 000,00 zł) na paragraf  0570 – grzywny, mandaty i 

inne kary pieniężne od osób fizycznych w kwocie (+100 000,00 zł) z tytułu 

realizacji przez Straż Miejską mandatów od osób fizycznych. 

 

WYDATKI  (+21 000,00 zł) 

Dział 600 – Transport i łączność (+55 000,00 zł) 

Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne (+55 000,00 zł)  w tym; 

- zmniejszenie planowanych środków  na zadanie inwestycyjne  pn: „ 

Przebudowa chodnika w ul. Wójtostwo w Mławie od ul. T. Załęskiego po 

stronie lewej  w kwocie (- 15 000,00 zł) 

- zwiększenie planowanych środków na zadanie inwestycyjne pn: „ Budowa 

odcinka ul. dr. M. Łojewskiego łączącego ul. Wysoką z ulicą osiedlową, etap 

II  w kwocie (+70 000,00 zł)  w tym wpłaty mieszkańców w kwocie 

(+21 000,00 zł) środki  własne w kwocie (+49 000,00 zł) 

Dział 700 – Gospodarka mieszkaniowa (+39 800,00 zł) 

Rozdział  70005  – Gospodarka gruntami i nieruchomościami  (+39 800,00 

zł) zwiększenie  środków  w kwocie (+39 800,00 zł) z  przeznaczonych na 

wykup nieruchomości. 

Dział 750 – Administracja publiczna (-3 000,00 zł) 

Rozdział 75023 – Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) 

(-3 000,00 zł) zmniejszenie  zakupu usług pozostałych w kwocie 

(-3 000,00 zł) 

Dział 852 – Pomoc społeczna (0,00 zł) 

Rozdział 85214 – Zasiłki i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia 

emerytalne i rentowe  (0,00 zł) przeniesienie środków  w kwocie 

(-24 000,00 zł)  z  paragrafu 3119 – świadczenia społeczne na paragraf  

3110- świadczenia społeczne w kwocie (+24 000,00 zł) z uwagi na  zmianę 

źródła finansowania. 

Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

( -55 000,00 zł) 

Rozdział 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód  (-55 000,00 zł) w 

tym: 

- zmniejszenie środków na zadaniu inwestycyjnym pn: „ Budowa kolektora 

sanitarnego w ul. Wójtostwo na odcinku od ul. Żwirki do rzeki Seracz w 

Mławie ” w kwocie (-50 000,00 zł) 

- zmniejszenie środków na zadaniu inwestycyjnym pn: „ Budowa kanalizacji 

deszczowej w ul. Zuzanny Morawskiej w Mławie w kwocie (-5 000,00 zł) 
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Dział 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego  (-15 800,00 zł) 

Rozdział 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury (-15 800,00 zł) w 

tym; 

1) zwiększenie środków na przygotowanie imprezy kulturalnej w Parku 

Miejskim w kwocie (+3 000,00 zł), 

2) zmniejszenie środków w kwocie (-18 800,00 zł)  z tytułu dotacji  dla 

stowarzyszeń realizujących zadania  gminy w tym na; 

- realizację zadania publicznego w zakresie działalności kulturalnej w 

kwocie (- 9 600,00 zł), 

- realizację zadania publicznego w zakresie aktywizacji dzieci i młodzieży w 

kwocie (-1 700,00 zł), 

- realizację zadań publicznych w zakresie aktywizacji osób starszych w 

kwocie (-5 000,00 zł), 

- dofinansowanie wkładu własnego organizacji pozarządowych w kwocie 

(-2 500,00 zł) 

Dział 926 – Kultura fizyczna (0,00 zł) 

Rozdział 92601 – Obiekty sportowe (0,00 zł) 

-  zmniejszenie dotacji celowej  dla Powiatu  Mławskiego z przeznaczeniem 

dla Mławskiej Hali Sportowej w Mławie na wydatki bieżące w wysokości 

(- 6 900,00 zł) 

- zwiększenie dotacji celowej na pomoc finansową   dla Powiatu  

Mławskiego z przeznaczeniem dla Mławskiej Hali Sportowej w Mławie  na 

planowaną inwestycję w postaci budowy budynku gospodarczego w 

wysokości  (+ 6 900,00 zł) 

 

W załączniku nr 3 – wydatki na zadania inwestycyjne na 2012 rok nieobjęte 

Wieloletnią Prognozą Finansową w pozycji 15 dokonano zmiany nazwy 

zadania inwestycyjnego z „ Przebudowa sieci energetycznych i urządzeń 

oświetleniowych” .na „ Budowa punktów świetlnych na terenie miasta 

Mława”. 

 

Dochody budżetu na 2012r  77 977 914,69 zł 

Wydatki budżetu  na 2012r  80 181 954,03 zł 

Deficyt budżetu w kwocie  2 204 039,34 zł  pokryty z wolnych środków. 

Przychody budżetu  nie uległy zmianie i wynoszą  5 222 513,44 zł w tym; 

- przychody z emisji obligacji komunalnych w kwocie 3 000 000,00 zł 

- wolnych środków w kwocie  2 222 513,44 zł 

Rozchody budżetu miasta  nie uległy zmianie i wynoszą 3 018 474,10 

w tym; 

- spłata ostatniej raty pożyczki w kwocie 18 474,10 zł 

- wykup obligacji komunalnych w kwocie 3 000 000,00 zł 
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Dokonuje się zmiany planu wydatków na zadania inwestycyjne na 

2012 rok nieobjęte Wieloletnią Prognozą Finansową,  zgodnie z załącznikiem 

nr 3 do niniejszej uchwały. 

 
1. Różnica między dochodami a wydatkami stanowi deficyt budżetu w 

kwocie 2 204 039,34 zł, który zostanie pokryty przychodami pochodzącymi 

z wolnych środków w kwocie  2 204 039,34 zł 

2. Przychody budżetu w wysokości 3 018 474,10 zł pochodzące z ; 

-  emisji obligacji komunalnych w kwocie 3 000 000,00 zł 

-  wolnych środków w kwocie 18 474,10 zł 

przeznacza się na rozchody w kwocie 3 018 474,10 zł  (spłata wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu  pożyczek w wysokości 18 474,10 zł,  

oraz wykupu  papierów wartościowych w wysokości  3 000 000,00 zł. 

3. Przychody budżetu w wysokości 5 222 513,44 zł. rozchody w wysokości 

3 018 474,10 zł. nie ulegają zmianie. 

 

Dokonuje się zmiany w planie dotacji celowych dla podmiotów zaliczanych i 
niezaliczanych do sektora finansów publicznych w 2012 roku, zgodnie z 
załącznikiem nr 4 do niniejszej uchwały. 
 
Dokonuje się zmiany w planie dochodów i wydatków związanych z 
realizacją zadań w drodze umów lub porozumień między jednostkami 
samorządu terytorialnego w 2012 roku, zgodnie z załącznikiem nr 5 do 
niniejszej uchwały. 
 
W imieniu Pana Burmistrza przedstawił autopoprawkę mająca związek z 
pismem z dnia 22 maja br. Dyrektora Miejskiej Hali Sportowej o wyrażanie 
zgody na przesuniecie wydatków bieżących w budżecie w kw. 6.900 zł na 
wydatki inwestycyjne tj. budowę budynku gospodarczego. 
 
Po zmianach dochody budżetu miasta na 2012 rok wynoszą 
77 977 914,69 zł, w tym: 
1/ dochody bieżące w kwocie: 75 997 494,33 zł, 
2/dochody majątkowe w kwocie: 1 980 420,36 zł, 
natomiast wydatki budżetu miasta na 2012 rok  80 181 954,03 zł. 
 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 

 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 18 głosami za / 
podjęła 

 
UCHWAŁĘ  Nr XVIII / 178 / 2012 

 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012r. 
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Ad. pkt 8 
 
Skarbnik Miasta Henryk Antczak przedstawił również projekt uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej w kw. 6.900zł dla Powiatu 
Mławskiego z przeznaczeniem dla Mławskiej Hali Sportowej na wydatki 
inwestycyjne związane z planowaną inwestycją w postaci budowy budynku 
gospodarczego. 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za / 
podjęła 

 
UCHWAŁĘ  Nr XVIII / 179 / 2012 

 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mławskiego na 
2012r. 
 
Ad. pkt 9 
 
Hanna Żbikowska Stanowisko ds. Obsługi Przedsiębiorcy przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie określenia  wymagań jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie 
zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych. 
 

W związku z nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku                   
w gminach z dnia  01 lipca 2011r. zmieniony został zakres upoważnienia 
Rady Miasta w zakresie ustalania warunków dla przedsiębiorców 
świadczących usługi komunalne tj. usunięto zapis dotyczący określenia 
warunków dla przedsiębiorców świadczących usługi odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości. Związane jest to z 
kompleksowymi zmianami systemu gospodarowania odpadami 
komunalnymi i zastąpieniem uzyskiwania zezwoleń na odbiór odpadów 
komunalnych wpisem do rejestru działalności regulowanej. 
 

1. Przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie 
zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych powinien 
spełnić następujące wymagania: 

1) posiadać uprawnienia do występowania w obrocie prawnym, 
2) dysponować bazą transportową – miejscem postoju pojazdów: 
teren bazy musi posiadać nawierzchnię szczelną w miejscu 
przeznaczonym do postoju pojazdów oraz system kanalizacji 
deszczowej, 
3)  nie posiadać zaległości w płaceniu podatków oraz składek na 
ubezpieczenie zdrowotne lub społeczne, 
4) dysponować pojazdami spełniających wymagania dla pojazdów 
asenizacyjnych, zgodnie z aktualnie obowiązującymi przepisami, 
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5) pojazdy powinny być zarejestrowane i dopuszczone do ruchu oraz 
posiadać aktualne badanie techniczne i świadectwo dopuszczenia do 
ruchu, zgodnie z przepisami o ruchu drogowym, 
6) pojazd powinien być oznakowany w sposób czytelny i widoczny, 
umożliwiający łatwą identyfikację przedsiębiorcy, poprzez 
umieszczenie na nim nazwy firmy, adresu i numeru telefonu 
przedsiębiorcy, wyposażony w narzędzia umożliwiające w razie 
potrzeby posprzątanie terenu po opróżnieniu zbiornika, 
7) zawierać umowy opróżnianie zbiorników bezodpływowych z 
użytkownikami nieruchomości oraz  wystawiać pokwitowania za 
wykonane usługi, 
8) dostarczać nieczystości ciekłe do oczyszczalni ścieków, z którą 
przedsiębiorca zawarł stosowną umowę, 
9) odbierać nieczystości ciekłe w sposób nie powodujący 
zanieczyszczeń miejsc odbioru, zrzutu i tras przejazdu, 
10) dysponować stanowiskiem do mycia pojazdów lub możliwością 
korzystania z myjni przystosowanej do mycia pojazdów 
przeznaczonych do transportu nieczystości ciekłych, 

 
2.  Do wniosku dołączyć należy: 

1) poświadczenie gotowości odbioru nieczystości ciekłych przez 
oczyszczalnie ścieków, 

2) w przypadku spółki cywilnej – umowa spółki, 
3) oświadczenie o spełnieniu warunków opisane w § 1 uchwały, 
4) udokumentowanie prawa do dysponowania pojazdami( np. 

dowód rejestracyjny), 
5) udokumentowanie, że pojazd spełnia wymogi pojazdów 

asenizacyjnych i posiada aktualne badanie techniczne, 
6) umowa zawarta z przedsiębiorcą prowadzącym myjnię i stację 

dezynfekcji pojazdów przeznaczonych do transportu nieczystości 
ciekłych, jeżeli baza transportowa nie jest wyposażona w 
stanowisko do mycia i dezynfekcji pojazdów, 

7) dokument potwierdzający prawo do dysponowania 
nieruchomością, na której znajduje się baza transportu, 

8) opis techniczny bazy transportowej tj. położenia, powierzchni, 
rodzaj nawierzchni i systemu odwadniania, 

9) oświadczenie o gotowości zawierania umów z właścicielami 
nieruchomości oraz wystawianie pokwitowań za wykonane usługi. 

3. Przedsiębiorca ubiegający się o wydanie zezwolenia, dokumenty 
wyżej wymienione składa  w formie kserokopii, zaś oryginały tych 
dokumentów przedkłada  do wglądu. 

 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Rozwoju Gospodarczego i  
Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 

 
 
Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 19 głosami za / 

podjęła 
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UCHWAŁĘ  Nr XVIII / 180 / 2012 
 

w sprawie określenia  wymagań jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie 
zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych 
 
Ad. pkt 10 
 
Naczelnik Wydziału GKiM Urszula Aptowicz przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/246/2008 Rady Miejskiej w Mławie  
z dnia 30 czerwca 2008r. w sprawie przyjęcia polityki mieszkaniowej Mławy 
na lata 2008-2015. 
 

Zgłosiła autopoprawkę dotyczącą zapisu w § 1 słów „został” na 
słowa „zostanie”. 
 

Zachodzi potrzeba aktualizacji polityki mieszkaniowej z uwagi na 
zmianę zasad prywatyzacji zasobów mieszkaniowych i udziału Miasta 
Mława we wspólnotach oraz dostosowania instrumentów realizacji 
programów do obecnych potrzeb. 
Zasady prywatyzacji zasobu mieszkaniowego i udziału Miasta we 
wspólnotach zostały zmienione uchwałą Nr XVI/160/2012 Rady Miasta 
Mława z dnia 27 marca 2012r. w sprawie zasad sprzedaży bezprzetargowej 
lokali mieszkalnych stanowiących własność Miasta Mława. 
 
Zmiana zasad programów będących przedmiotem uchwały ma na celu 
zachęcanie najemców do zaangażowania się w poprawianie warunków 
mieszkaniowych oraz podwyższenie standardu zasobu komunalnego. 
 

Zgodnie z ustawą z dnia 21 czerwca 2001r. o ochronie praw lokatorów, 
mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego, tworzenie 
warunków do zaspakajania potrzeb mieszkaniowych wspólnoty 
samorządowej należy do zadań własnych gminy. 
W aktualnym stanie prawnym gminom przypada decydująca rola zarówno w 
gospodarowaniu własnym zasobem mieszkaniowym, jak też w kreowaniu 
polityki mieszkaniowej Miasta. 
Powyższy dokument ma na celu wspieranie samorządu w efektywnym i 
racjonalnym gospodarowaniu komunalnym zasobem mieszkaniowym. 
 
W Załączniku do Uchwały Nr XXIII/246/2008 Rady Miejskiej w Mławie z 
dnia 30 czerwca 2008r. w sprawie przyjęcia polityki mieszkaniowej Mławy 
na lata 2008-2015 wprowadza się następujące zmiany: 
 

1. Pozycje nr 4.6.1.  i 4.6.2.  otrzymują nowe następujące brzmienie: 
 
„4.6.1. Sprzedaż mieszkań komunalnych będzie kontynuowana na 
zasadach określonych w ustawach: z dnia 24 czerwca 1994 r. o własności 
lokali (Dz. U. z 2000r. Nr 80, poz. 903     z późn. zm.) oraz ustawy z dnia 21 
sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami  
(Dz. U. z 2010r. Nr 102, poz. 651 z późn. zm.), w sposób określony w 
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odrębnej uchwale Nr XVI/160/2012 Rady Miasta Mława z dnia 27 marca 
2012r. w sprawie zasad sprzedaży bezprzetargowej lokali mieszkalnych 
stanowiących własność Miasta Mława, przy czym ustala się następującą 
hierarchię aktywności Miasta przy sprzedaży lokali mieszkalnych: 
1. sprzedaż lokali w budynkach stanowiących współwłasność, gdzie miasto 
jest właścicielem pojedynczych lokali mieszkalnych, 
2. sprzedaż lokali w budynkach o liczbie lokali mniejszej jak trzy oraz w 
budynkach, gdzie miasto ma mniej niż 50% udziałów, 
3. sprzedaż lokali w pozostałych budynkach wymienionych w uchwale Nr 
XVI/160/2012 Rady Miasta Mława z dnia 27 marca 2012r. w sprawie zasad 
sprzedaży bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własność 
Miasta Mława. 
4.6.2. Sprzedaż lokali mieszkalnych będzie odbywała się na zasadach 
określonych w uchwale Nr XVI/160/2012 Rady Miasta Mława z dnia 27 
marca 2012r. w sprawie zasad sprzedaży bezprzetargowej lokali 
mieszkalnych stanowiących własność Miasta Mława z bonifikatami: 
a) 80% ceny lokalu dla lokali komunalnych w budynkach wybudowanych, 
jeżeli wniosek  
o sprzedaż lokalu mieszkalnego zostanie złożony przez uprawnionego 
najemcę do dnia 31 grudnia 2012, 
b) 55% ceny lokalu dla lokali w budynkach przy ul. Słowackiego 14 oraz ul. 
Sportowej 16, jeżeli wniosek o sprzedaż lokalu mieszkalnego zostanie 
złożony przez uprawnionego najemcę do dnia 31 grudnia 2014r., 
c) 70% ceny lokalu dla lokali w budynkach, jeżeli wniosek o sprzedaż lokalu 
mieszkalnego zostanie złożony przez uprawnionego najemcę w okresie od 
dnia 1 stycznia 2013r. do dnia 31 grudnia 2013r., 
d) 60% ceny lokalu dla lokali w budynkach, jeżeli wniosek o sprzedaż lokalu 
mieszkalnego zostanie złożony przez uprawnionego najemcę w okresie od 
dnia 1 stycznia 2014r. do dnia 31 grudnia 2014r., 
e) 50% ceny lokalu dla lokali w budynkach, jeżeli wniosek o sprzedaż lokalu 
mieszkalnego zostanie złożony przez uprawnionego najemcę w okresie od 
dnia 1 stycznia 2015r. do dnia 31 grudnia 2015r., 
f) 20% ceny lokalu dla lokali w budynkach, jeżeli wniosek o sprzedaż lokalu 
mieszkalnego zostanie złożony przez uprawnionego najemcę po 1 stycznia 
2016r., 
g) 100% ceny nieruchomości dla lokali, dla których następuje zmiana 
udziałów we współwłasności w częściach wspólnych nieruchomości 
zabudowanych budynkami mieszkalnymi w celu doprowadzenia do 
zgodności stanu prawnego ze stanem faktycznym.” 
 

2. Pozycje nr 6.1., 6.2. i 6.3. otrzymują nowe następujące brzmienie: 
 
„6.1. Mławski Program „Mieszkanie za Remont” 
Adresowany jest do: 
- mławian, którzy w celu poprawy swojej sytuacji mieszkaniowej, jako 
aktualni najemcy komunalnego lokalu mieszkalnego spełniają kryteria 
najmu lokalu z zasobu mieszkaniowego Miasta, zdecydują się na 
wykonanie we własnym zakresie i na własny koszt uzgodnionego,  
co do zakresu remontu lokalu mieszkalnego wyłączonego z użytkowania ze 



 18 

względu na długotrwały najem (m.in. lokale po zmarłych i eksmisjach), bez 
prawa do refundacji kosztów remontu. 
Wyremontowany lokal będą mogli wynająć od Miasta zgodnie z ustaleniem 
pkt. 4.2.4.c., po opuszczeniu dotychczas zajmowanego lokalu Miasta, 
czynsz ustalony odpowiednio do kategorii użytkowej tego lokalu po jego 
wyremontowaniu przez 5 lat nie będzie podwyższany. 
- mławian, którzy nie są najemcami lokalu komunalnego a spełniają kryteria 
ustalone dla najemcy lokalu mieszkalnego z zasobu miasta i oczekując na 
jego przyznanie, zrezygnują z tego uprawnienia oraz zdecydują się na 
wykonanie we własnym zakresie i na własny koszt remontu, uzgodnionego, 
co do zakresu i terminu, w lokalu mieszkalnym wyłączonym  
z użytkowania ze względu na długotrwały najem ( m. in. lokale po zmarłych i 
eksmisjach), bez prawa do refundacji kosztów remontu. 
Czynsz za wyremontowany lokal będzie przez 3 lata stały, równy czynszowi 
bazowemu dla lokali zakwalifikowanych do najniższej kategorii użytkowej a 
w kolejnych 3 latach nie wzrośnie o więcej niż 20%. 
 
Warunkiem udziału w tym programie jest nie zaleganie z opłatami za 
aktualnie zajmowany lokal mieszkalny. Lista lokali możliwych do remontu w 
ramach tego programu będzie sporządzana przez zarządcę. 
Przeprowadzanie prac remontowych możliwe będzie po zawarciu 
porozumienia z zarządcą zasobu komunalnego, ustalającego zakres prac 
remontowych i warunki ich odbioru przez zarządcę z udziałem pracownika  
ds. mieszkaniowych Urzędu Miasta Mława. 
 
6.2. Mławski Program „Ulepszamy Mieszkania” 
Adresowany jest do:mławian, którzy podejmą indywidualnie lub grupowo 
(poprzez udział w programie wszystkich najemców lokali w budynku) na 
podstawie porozumienia z zarządcą zasobu komunalnego prace 
poprawiające standard zajmowanego lokalu mieszkalnego (zajmowanych 
lokali mieszkalnych), poprzez np. wykonanie łazienki, WC, kuchni, zmian w 
ogrzewaniu itp. Celem programu jest wprowadzenie ulepszeń w 
mieszkaniach znajdujących się w budynkach Miasta, poprzez zachęty 
finansowe i wsparcie organizacyjno – techniczne Miasta. 
Zachęta finansowa polegać będzie na refundacji przez Miasto nie więcej niż 
20% udokumentowanych wydatków (w przypadku ulepszeń w lokalu) albo 
nie więcej niż 40% udokumentowanych wydatków w przypadku, gdy 
ulepszenia przeprowadzą wszyscy najemcy w budynku (w przypadku 
najemców lokali mieszkalnych Miasta znajdujących  
się w budynkach stanowiących własność lub współwłasność Miasta, 
program obejmie także właścicieli wyodrębnionych lokali mieszkalnych). 
Maksymalny poziom refundacji dla jednego lokalu nie może być wyższy niż 
2 000,00 zł. (słownie: dwa tysiące złotych) a dla ulepszeń grupowych 
3 000,00 zł. (słownie: trzy tysiące złotych) w okresie 3 lat. Zachęta 
organizacyjna polegać będzie na zapewnieniu przez Miasto pomocy przy 
organizacji prac, polegającej na udostępnieniu informacji i poradnictwie  
w wyborze optymalnych rozwiązań technicznych odpowiednich dla 
planowanych ulepszeń, a także organizacji prac i ich koordynacji – gdy 
dotyczą wszystkich lokali w budynku. 
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6.3. Mławski Program „Nasz Dom” 
Adresowany jest do: 
- mławian, mieszkających w budynkach stanowiących współwłasność 
Miasta i zamierzających, na podstawie porozumienia zawartego z Miastem, 
podjąć działania poprawiające stan techniczny zamieszkiwanego budynku 
oraz jakość otoczenia, ze szczególnym uwzględnieniem aspektów ekologii 
– poprzez przeprowadzenie modernizacji budynku tj. modernizacji części 
wspólnych, a także na przynależnej działce – w pełnym zakresie 
dostosowującym budynku do współczesnych standardów użytkowych i 
estetycznych, zgodnie obowiązującym prawem miejscowym i Lokalny 
Program Rewitalizacji (jeżeli budynek jest położony na obszarze 
rewitalizacji). 
 
Wsparcie, dostępne w ramach tego programu obejmować będzie udzielanie 
pomocy: 
 
Finansowej w formie: 
Przez refundację udokumentowanych wydatków na prace przeprowadzone 
w budynku i na przynależnej działce, na podstawie zawartego porozumienia 
pomiędzy Miastem, a Wspólnotą Mieszkaniową, w której Miasto ma co 
najmniej 65% udziałów, w wysokości do 40% wartości kosztorysowej 
przeprowadzonych prac, przy czym kwota refundacji dla jednej wspólnoty 
nie może być większa niż 30 000,00 zł. (słownie: trzydzieści tysięcy 
złotych). 
Warunkiem udzielenia dofinansowania jest gromadzenie funduszu 
remontowego przez okres 2 lat. 
 
Organizacyjno – technicznej i prawej. 
Poprzez zapewnienia wspólnocie nieodpłatnej, stałej pomocy przy 
organizacji prac, polegającej na zbieraniu i udostępnianiu informacji, 
poradnictwie w wyborze optymalnych rozwiązań technicznych 
odpowiednich dla planowanej modernizacji, a także bieżącego wsparcia 
przy organizacji prac i ich koordynacji, a w szczególnych przypadkach 
udzielaniu pomocy prawnej. 
 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji ds.Rodziny i Spraw  
Społecznych, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska oraz Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Budżetu i uzyskał pozytywną  
opinię. 
 
Radny Artur Dębski 
Mławski Program Nasz Dom dotyczy tylko 8 wspólnot mieszkaniowych, 65%  
udziałów ma miasto. Zwrócił się o wspólne przeanalizowanie z Prezesem TBS  
potrzeby w celu skorzystania z tego programu. Osobiście zasugerował również  
budynki na ulicy Stary Rynek od podwórka, które sa w złym stanie. Być może  
tam warto byłoby wykorzystać te środki. 
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Zastępca Burmistrza Janina Budzichowska 
właśnie te zmiany wynikają z ustaleń z Panem Prezesem Więckowski  
żeby móc uruchomić tego typu działania. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 20 głosami za / 
podjęła 

 
UCHWAŁĘ  Nr XVIII / 181 / 2012 

 
w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/246/2008 Rady Miejskiej w Mławie  
z dnia 30 czerwca 2008r. w sprawie przyjęcia polityki mieszkaniowej 
Mławy na lata 2008-2015 wraz z autopoprawkami. 
 
Ad. pkt 11 
 
Naczelnik Wydziału GKiM Urszula Aptowicz przedstawiła projekt uchwały 
w  sprawie zmiany Uchwały Nr VI/56/2007 Rady Miejskiej w Mławie 
z dnia 28 marca 2007r. w sprawie ustalenia przebiegu i zaliczenia 
istniejących dróg na obszarze Miasta Mława do kategorii dróg gminnych. 
 
 

W § 1 Uchwały Nr VI/56/2007 Rady Miejskiej w Mławie z dnia 28 
marca 2007r. w sprawie ustalenia przebiegu i zaliczenia istniejących  dróg 
na obszarze Miasta Mława do kategorii dróg gminnych w Wykazie dróg 
gminnych Miasta Mława, dokonuje się następujących zmian: 
 
1. Liczba porządkowa 36 otrzymuje nowe następujące brzmienie: 
„ Lp. - 36, Oznaczenie ulicy – Cmentarna, Przebieg ulicy na terenie miasta 
– od ul. Napoleońskiej do Alei Marszałkowskiej”. 
2. Liczba porządkowa 142 otrzymuje nowe następujące brzmienie: 
„ Lp. - 142, Oznaczenie ulicy – ks. Ignacego Krajewskiego, 
Przebieg ulicy na terenie miasta – od ul. Granicznej do ul. Napoleońskiej”. 
3. Liczba porządkowa 252 otrzymuje nowe następujące brzmienie: 
„ Lp. - 252, Oznaczenie ulicy – Majora Sergiusza Grudkowskiego, 
Przebieg ulicy na terenie miasta – od ul. 20 Dywizji Piechoty WP 
do ul. Wiktora Altera”. 
4. Liczba porządkowa 273 otrzymuje nowe następujące brzmienie: 
„ Lp. - 273, Oznaczenie ulicy – Rzęgnowska, 
Przebieg ulicy na terenie miasta – od ul. Polnej do ul. Dzierzgowskiej”. 
5. Liczba porządkowa 275 otrzymuje nowe następujące brzmienie: 
„ Lp. - 275, Oznaczenie ulicy – Misjonarska, 
Przebieg ulicy na terenie miasta – od ul. Chrobrego do ul. Padlewskiego”. 
6. Liczba porządkowa 310 otrzymuje nowe następujące brzmienie: 
„ Lp. - 310, Oznaczenie ulicy – Handlowa, 
Przebieg ulicy na terenie miasta – od ul. Dzierzgowskiej do ul. Targowej”. 
7. Uchyla się „liczbę porządkową 259 
„ Lp. – 259. Oznaczenie ulicy „bez nazwy – dz.10-2504, 10-2505, 10-2506, 
10-2538, 10-2541/3, 10-2540/2, 10-2545/2, 
Przebieg ulicy na terenie miasta – od ul. Dobrskiej do Osiedla Młodych”. 
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8. Uchyla się liczbę porządkową 270 
„ Lp. – 270. Oznaczenie ulicy „bez nazwy – dz.11-639, 10-2171/1, 
Przebieg ulicy na terenie miasta – od E- 7 do ul. Podbornej”. 
Zmiany Uchwały Nr VI/56/2007 Rady Miejskiej w Mławie  z dnia 28 marca 
2007r. w sprawie ustalenia przebiegu i zaliczenia istniejących  dróg na 
obszarze Miasta Mława do kategorii dróg gminnych jest konieczna ze 
względu iż  : 
 
Pozycja wg wykazu nr 1. 
Część ulicy Cmentarnej tj. od ul. Granicznej do ul. Napoleońskiej zmieniła 
nazwę na ul. ks. M. Czapli i w związku z tym zmienił się przebieg ulicy 
Cmentarnej tj. od ul. Napoleońskiej do Alei Marszałkowskiej. 
 
Pozycja wg wykazu nr  2 
Nastąpiła zmiana nazwy ulicy z ul. Przechodniej na nazwę ul. ks. Ignacego 
Krajewskiego. 
 
Pozycja wg wykazu nr  3, 4, 5, 6, wcześniejsze ulice bez nazwy otrzymały 
nowe nazwy ulic. 
 
Pozycja wg wykazu nr 7 
Dla ulicy bez nazwy  nastąpiła zmiana  numerów ewidencyjnych działek. 
 
Pozycja wg wykazu nr 8 
Ulica bez nazwy została przypisana do Alei Marszałkowskiej 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Bezpieczeństwa  
Publicznego, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony  
Środowiska oraz Komisji  Rozwoju Gospodarczego i Budżetu i uzyskał pozytywną  
opinię. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 18 głosami za / 
podjęła 

 
UCHWAŁĘ  Nr XVIII / 182 / 2012 

 
w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/56/2007 Rady Miejskiej w Mławie 
z dnia 28 marca 2007r. w sprawie ustalenia przebiegu i zaliczenia 
istniejących dróg na obszarze Miasta Mława do kategorii dróg 
gminnych. 
 
Ad. pkt 12 
 
Naczelnik Wydziału GKiM Urszula Aptowicz przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie ustalenia przebiegu i zaliczenia istniejących dróg na obszarze 
Miasta Mława do kategorii dróg gminnych. 
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Zgodnie z art. 7 ust. 2 i ust. 3 ustawy z dnia 21 marca 1985r. o 
drogach publicznych (Dz. U. z 2007r Nr 19, poz.115 z późn. zm.), zaliczenie 
do kategorii dróg gminnych oraz ustalenie przebiegu istniejących dróg 
gminnych następuje w drodze uchwały rady gminy po zasięgnięciu opinii 
właściwego zarządu powiatu. 
Do dróg gminnych zalicza się drogi o znaczeniu lokalnym niezaliczane do 
innych  kategorii. 
Ulice ujęte w wykazie dróg gminnych Miasta Mława będące przedmiotem 
uchwały,  położone są na nowych osiedlach budownictwa mieszkaniowego i  
nieruchomościach, na których  położone są drogi , stanowią własność 
Miasta Mława 
Ustalić przebieg  dróg gminnych na obszarze Miasta Mława oraz zaliczyć 
do kategorii dróg gminnych drogi wg niżej wymienionego wykazu : 
 

Wykaz dróg gminnych Miasta Mława 
 

 

L.p. Oznaczenie ulicy Przebieg ulicy na terenie miasta 

1  Bronisława Malinowskiego od ul. Batalionów Chłopskich w kierunku linii 
kolejowej. 

2  Abpa Antoniego 
Nowowiejskiego 

od ul. Nowej do ul. Studzieniec 

3  Działdowska od ul. Instalatorów do granic administracyjnych 
miasta. 

4  Bukowa od ul. Warszawskiej w kierunku południowym  
do granicy administracyjnej miasta 

5  dr Michała Łojewskiego od ul. dr Anny Dobrskiej do Osiedla Młodych 

6 A dr Józefa Witwickiego Od ul. Wysokiej do ul. dr Michała Łojewskiego 

7  Tadeusza Jasińskiego od ul. Cmentarnej do  Alei  Marszałkowskiej 

8  Tekli Bądarzewskiej od ul. LOK do ul. Żwirowej 

9  Karola Szymanowskiego od ul. LOK do granicy administracyjnej miasta 

10  Fortepianowa od ul. Karola Szymanowskiego do ul. Tekli 
Bądarzewskiej 

11  Tadeusza Sygietyńskiego od ul. LOK do ul. Fortepianowej 

12  Ks. Mariana Czapli od ul. Granicznej do ul. Napoleońskiej 

13 u Spółdzielcza od ul.  Sienkiewicza do ul. Płockiej 

14  Aleja Marszałkowska 
 

od ul. Studzieniec do drogi krajowej  nr 7 

 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, 
Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji  
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu i uzyskał pozytywną opinię. 

 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 20 głosami za / 
podjęła 
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UCHWAŁĘ  Nr XVIII / 183 / 2012 
 

w sprawie ustalenia przebiegu i zaliczenia istniejących dróg na 
obszarze Miasta Mława do kategorii dróg gminnych 
 
Ad. pkt 13 
 
Naczelnik Wydziału Geodezji Marek Polak przedstawił dwa projekty 
uchwał w sprawie sprzedaży nieruchomości. 
 

Przedmiotem pierwszej uchwały jest niezabudowana nieruchomość 
składająca się z działek oznaczonych w ewidencji gruntów m. Mławy nr nr 
2226/3, 4597. Jest położona przy ul. Makowej. 

Wniosek o jej sprzedaż złożył właściciel przyległej nieruchomości nr 
2242. Ponieważ nieruchomość nr nr 2226/3, 4597 nie może być 
zagospodarowana jako odrębna, dlatego jej sprzedaż nastąpi w drodze 
bezprzetargowej w celu poprawienia warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej. 

Nieruchomość nr nr 2226/3, 4597 sąsiaduje również z 
nieruchomością nr 2200/1, która stanowi własność Miasta Mława. 

Cena sprzedaży nieruchomości zostanie ustalona w wysokości 
nie niższej niż jej wartość, określona przez rzeczoznawcę majątkowego. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 18 głosami za / 
podjęła 

 
UCHWAŁĘ  Nr XVIII / 184 / 2012 

 
w sprawie sprzedaży nieruchomości 
 

Przedmiotem drugiej uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości  
jest niezabudowana nieruchomość składająca się z działek oznaczonych w 
ewidencji gruntów m. Mławy nr nr 3402/1, 3403/1. Jest położona przy 
ul. Leśnej. 

Wniosek o jej sprzedaż złożył właściciel przyległej nieruchomości nr 
3376. Ponieważ nieruchomość nr nr 3402/1, 3403/1 nie może być 
zagospodarowana jako odrębna, dlatego jej sprzedaż nastąpi w drodze 
bezprzetargowej w celu poprawienia warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległej. 

Cena sprzedaży nieruchomości zostanie ustalona w wysokości 
nie niższej niż jej wartość, określona przez rzeczoznawcę majątkowego. 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 20 głosami za / 
podjęła 

UCHWAŁĘ  Nr XVIII / 185 / 2012 
 

w sprawie sprzedaży nieruchomości 
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Projekty uchwał były omawiane na Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskały pozytywną opinię. 
 
Ad. pkt 14 
 
Naczelnik Wydziału Geodezji Marek Polak przedstawił projekt uchwały w 
sprawie nabycia nieruchomości. 
 

Przedmiotem uchwały jest niezabudowana nieruchomość oznaczona 
w ewidencji gruntów jako działka nr 988/3, położona w Mławie w rejonie 
drogi krajowej Nr 7. Nabycie nieruchomości następuje do zasobu 
nieruchomości Miasta Mława. Nieruchomość jest wykorzystywana jako 
strefa ochrony bezpośredniej studni głębinowej Nr 10. Sąsiaduje 
bezpośrednio z nieruchomością nr 988/1, stanowiącą własność Miasta 
Mława. 

W wyniku negocjacji uzgodniono z właścicielem nieruchomości 
warunki jej nabycia. 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Budownictwa, Gospodarki 
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 
 
 

Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 20 głosami za / 
podjęła 

 
UCHWAŁĘ  Nr XVIII / 186 / 2012 

 
w sprawie nabycia nieruchomości 
 
Ad. pkt 15 
 
Naczelnik Wydziału Geodezji Marek Polak przedstawił również projekt uchwały 
w sprawie nadania nazwy ulicy Jerzego Mandyća, ulicy położonej pomiędzy 
ul. Zabrody i przedłużeniem ul. Smolarnia, równolegle do ul. Powstania  
Warszawskiego na części działek nr nr 894, 895/6. 
 

Wniosek w sprawie nadania nazwy ulicy złożyło Stowarzyszenie 
Absolwentów i Wychowanków Liceum i Gimnazjum im. St. Wyspiańskiego 
w Mławie „Wyspianum”. 

Kopia wniosku wraz załączoną do niego notą biograficzną o Jerzym 
Mandyću stanowią załącznik do protokołu. 
 

Projekt uchwały był omawiany na Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz 
Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
i uzyskał pozytywną opinię. 
 

 
Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 20 głosami za / 

podjęła 
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UCHWAŁĘ  Nr XVIII / 187 / 2012 

 
w sprawie nadania nazwy ulicy 
 
Ad. pkt 16 
 
Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski poinformował, że 
na poprzedniej sesji zwracał się do Radnych o zgłaszanie akcesu do pracy 
w Komisji ds. Rodziny i Spraw Społecznych. Pismo deklarujące chęć pracy 
w tej Komisji złożyła Radna Teresa Szulc. 
 

Sekretarz Obrad Janusz Wojnarowski odczytał projekt uchwały w 
sprawie zmiany Uchwały Nr II / 14 / 2010 Rady Miejskiej w Mławie z dnia 
10 grudnia 2010r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji 
Rady Miejskiej w Mławie oraz wyborów z tych składów Przewodniczących 
Komisji 
 

W Uchwale Nr II/ 14/ 2010 Rady Miejskiej w Mławie z dnia 10 grudnia 
2010r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady 
Miejskiej w Mławie oraz wyborów z tych składów Przewodniczących Komisji 
dokonuje się zmiany polegającej na dopisaniu w § 5 do składu Komisji ds. 
Rodziny i Spraw Społecznych  Radnej TERESY SZULC. 
 

 
Rada Miasta w glosowaniu jawnym jednogłośnie / 20 głosami za / 

podjęła 
 

UCHWAŁĘ  Nr XVIII / 188 / 2012 
 

w sprawie zmiany Uchwały Nr II / 14 / 2010 Rady Miejskiej w Mławie z dnia 
10 grudnia 2010r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji 
Rady Miejskiej w Mławie oraz wyborów z tych składów Przewodniczących  
Komisji 
 
Ad. pkt 17 
 
Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych na sesji Rady Miejskiej 
w dniu 24 kwietnia 2012r. została przyjęte bez uwag. 
 

Podjętych zostało 13 uchwał , z tego 3 są wykonanie , w trakcie realizacji  
5 uchwał, a 5 będzie obowiązywało po ogłoszeniu w Dz.U.W.M. 

 
 

Ad. pkt 18 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski przedstawił informację 
z działalności za okres między sesjami: 
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Urząd Stanu Cywilnego 

Sporządzono: 

akty małżeństwa 
19 szt. 

W tym : ślub cywilny – 7 
ślub konkordatowy – 12 
umiejscowiony - 0 

akty urodzenia 52 szt. 

akty zgonu 41 szt. 

oświadczenia o uznaniu ojcostwa szt. 

Przyjęto: 

zapewnienia do ślubu cywilnego 8 szt. 

oświadczenie o powrocie do 
nazwiska małżonka rozwiedzionego 

11 szt. 

Wydano: 

zaświadczenia do ślubu 
konkordatowego 

22 szt. 

decyzje w sprawach dotyczących 
umiejscowienia, uzupełnienia lub 
sprostowania danych w aktach stanu 
cywilnego 

10 szt. 

decyzje o zmianie imienia i nazwiska 2 szt. 

odpisy aktów stanu cywilnego 437 szt. 

Zaświadczenia o zdolności prawnej 
do zawarcia związku małżeńskiego 
za granicą 

0 szt. 

Wydział Spraw Obywatelskich 

Przyjęto: 

wnioski o wydanie dowodu 
osobistego 

289 szt. 

zgłoszenia o utracie dowodu 
osobistego 

19 szt. 

Wydano: 

dowody osobiste 238 szt. 

decyzje w sprawach o 
wymeldowanie 

4 szt. 

 

unieważnienie dowodu osobistego 260 szt. 

wymeldowało się z miasta 32 mieszkańców 

zameldowało się w mieście 25 mieszkańców 

zameldowało się na pobyt czasowy 
w mieście 

22 mieszkańców innych 
miejscowości 

zameldowało się na pobyt czasowy 
poza miastem 

8 mieszkańców Mławy 

urodzenia 27 osoby 

zgony 18 osób 

zawarcie związku małżeńskiego 19 osób 

wszczęto postępowania o 
wymeldowanie z miejsca pobytu 

9 postępowania 
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stałego 

udostępnione informacja adresowo-
osobowe 

56 szt. 

 
Wydział Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego 

 
Opis czynności 
 

 
Lp. 

 
Decyzje o warunkach zabudowy 
 

 
13 decyzji 

 
Nadanie numeru porządkowego 
nieruchomości 
 

 
3 zaświadczenia 

 
Zaświadczenia o nazwie ulicy 

 
1 zaświadczenie 
 

 
Dzierżawa nieruchomości 
 

 
11 umów 

 
Sprzedaż lokali mieszkalnych 
 

 
2 akty notarialne 

 
Wydział Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony 
Środowiska 
Decyzje na zajęcie pasa drogowego  18 szt. 
Decyzje na umieszczenie urządzenia infrastruktury technicznej w pasie 
drogowym  5  szt. 
Decyzje na lokalizację urządzeń infrastruktury technicznej w pasie 
drogowym  10 szt. 
Decyzje na lokalizację zjazdu z drogi publiczne  3 szt. 
Opinie do decyzji o warunkach zabudowy i decyzji o lokalizacji celu 
publicznego  10 szt. 
Decyzje na wycinkę drzew i krzewów  7 szt. 
 

Rozpatrzano pozytywnie  4 wnioski mieszkańców Miasta na 
demontaż i utylizację wyrobów zawierających azbest. 

Trwa odnowienie oznakowania poziomego (przejścia dla pieszych) 
na terenie m. Mława. 
 
Wydział Inwestycji 
Dostawa sprzętu komputerowego i niezbędnego oprogramowania do 
realizacji projektu pn.: „Świ@t w zasięgu ręki” – przetarg III 
Postępowanie ogłoszone przez Wydział Inwestycji na wniosek Wydziału 
Rozwoju 
Dokonano otwarcia ofert. 
Wykonawca uchylił się od podpisania umowy. 
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Dostawa sprzętu komputerowego i niezbędnego oprogramowania do 
realizacji projektu pn.: „INTERNET = świ@t bez barier” – przetarg II 
Postępowanie ogłoszone przez Wydział Inwestycji na wniosek Wydziału 
Rozwoju 
Dokonano otwarcia ofert. 
Wykonawca uchylił się od podpisania umowy. 
Dostawa energii elektrycznej 2012-2013 
Postępowanie ogłoszone przez Wydział Inwestycji na wniosek WGKMiOŚ 
Postępowanie rozstrzygnięte 
Wykonawca: Energa-Obrót S.A., ul. Mikołaja Reja 29, 80-870 Gdańsk 
Cena:  1 129 504,14zł ( 0,3176zł za kWh) brutto 
Opracowanie dokumentacji technicznej przebudowy - rewitalizacji 
zabytkowego Ratusza w Mławie. 
Postępowanie ogłoszone przez Wydział Inwestycji 
Postępowanie rozstrzygnięte 
Wykonawca: "DRAFT" Usługi projektowe, ul. Żołnierska 33/35, 10-560 
Olsztyn 
Cena:  49 815,00zł brutto 
Pełnienie nadzoru inwestorskiego nad budową kolektora sanitarnego 
w ul. Wójtostwo w Mławie na odcinku od ul. Żwirki do skrzyżowania z 
ul. Ks. Piotra Skargi. 
Postępowanie ogłoszone przez Wydział Inwestycji 
Postępowanie rozstrzygnięte 
Wykonawca: Beata Kozłowska, ul. Zachodnia 16, 06-500 Mława 
Cena:  3 075,00zł brutto 
Wykonanie projektu technicznego budowy odcinka kanalizacji 
sanitarnej w ul. Spółdzielczej 
Postępowanie ogłoszone przez Wydział Inwestycji 
W pierwszym terminie na składanie ofert nie wpłynęła żadna oferta. 
Przedłużono termin składania ofert na 29.05.2012r. na godz. 12:00. 
Dostawa sprzętu komputerowego i niezbędnego oprogramowania do 
realizacji projektu pn.: „Świ@t w zasięgu ręki” – przetarg IV 
Postępowanie ogłoszone przez Wydział Inwestycji na wniosek Wydziału 
Rozwoju 
Postępowanie rozstrzygnięte 
Wykonawca: Technologie Informatyczne Sp. z o.o.,  ul. Jagiellońska 
58/33A, 03-468 Warszawa 
Cena:  287 239,44zł brutto 
Dostawa sprzętu komputerowego i niezbędnego oprogramowania do 
realizacji projektu pn.: „INTERNET = świ@t bez barier” – przetarg III 
Postępowanie ogłoszone przez Wydział Inwestycji na wniosek Wydziału 
Rozwoju 
Postępowanie rozstrzygnięte 
Wykonawca: Technologie Informatyczne Sp. z o.o.,  ul. Jagiellońska 
58/33A, 03-468 Warszawa 
Cena:  247 274,28zł brutto 
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Straż Miejska: 
 

L.p. RODZAJ CZYNNOŚCI LICZBA 

1. Rozpatrywanie zgłoszeń od mieszkańców miasta dotyczących 
wykroczeń drogowych, bezpieczeństwa osób, zakłócania 
spokoju, czystości 

156 

2. Ujawnione awarie, uszkodzenie mienia, zanieczyszczenia 
terenu i przekazane właściwym służbom 

11 

3. Ujawnione wykroczenia z Monitoringu Miejskiego 23 

4. Pomiar prędkości pojazdów 4 

5. Kontrole porządkowe prowadzone w ramach działań „Czysta 
Mława” 

175 

6. Wspólne służby z Policją, tzw. patrole mieszane oraz wspólne 
działania z Policją 

6 

7. Ujęcie sprawcy kradzieży mienia 1 

8. Interwencje podjęte w stosunku do osób nietrzeźwych 
przebywających w miejscu publicznym 

2 

9. Konwoje wartości pieniężnych i dokumentów 34 

10. Asysty podczas prowadzenia czynności służbowych przez 
Urząd Miasta i jednostki organizacyjne UM 

4 

11. Zabezpieczanie imprez i uroczystości publicznych 4 

12. Podejmowanie działań co do zwierząt stwarzających 
zagrożenie dla ludzi, bądź wymagających pomocy 
weterynaryjnej 

5 

13. Ogółem liczba ujawnionych wykroczeń oraz zastosowanych 
sankcji karnych 

368 

 

Wydziału Promocji : 
- Wpłynęły następujące wnioski  o organizację   wydarzeń pod  patronatem  
Burmistrza Miasta Mława: 

 Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej – konkurs na logo Zespołu 
Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania  Przemocy w Rodzinie  
w Mławie 

 Stowarzyszenie Aktywnych Kobiet, Miejski Ośrodek Pomocy 
Społecznej – Po ludzku o psich sprawach 

 Firma Alquimia – „Prosperita, czyli sukces finansowy”, 
wydarzenie plenerowe na Estradzie w Parku  Miejskim 

 Miejski Dom Kultury – V Ogólnopolski Festiwal Piosenki Polskiej 
Muława 2012 

- Przygotowano oraz uzgodniono  harmonogram imprez, uroczystości na 
Estradzie w Parku Miejskim na  sezon letni 

- Dokonano ustaleń technicznych  i organizacyjnych dotyczących 
organizacji  Strefy Kibica w Mławie na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji  ???? 
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- Przygotowano i podpisano   umowy  po  rozstrzygnięciach  otwartych 
konkursów  ofert na realizację zadań własnych  w zakresie: 

 działalność kulturalna  - 19 umów 

 wypoczynek letni  - 11 umów 

 wkład własny  - 1 umowa 

 pomoc osobom z niepełnosprawnością  - 7 umów 

 aktywizacja osób starszych - 9 umów 

 pomoc najuboższym - 2 umowy 

 organizacja  imprez w okresie letnim 2012 r. na Estradzie w 
Parku Miejskim - termin składania wniosków mija 31 maja br. 

- Przygotowano wnioski oraz wysłano zgłoszenia do  następujących 
konkursów : 

 Ogólnopolski Konkurs „Grunt na Medal” 2012 

 Konkurs Zdrowa Gmina, dla gmin w których obserwowany jest 
największy  wzrost procentowy liczby zgłaszających się na 
badania profilaktyczne 

 Ogólnopolski konkurs Złota @, dla samorządów o tytuł lider 
cyfrowej administracji 

- Dokonano ustaleń  organizacyjnych  dotyczących  wyjazdu prymusów z 
mławskich szkół podstawowych i gimnazjalnych w ramach  nagrody 
Burmistrza,  miejsce wyjazdu - Toruń, termin - 21 czerwca br. 

 
Stanowisko Obsługi Przedsiębiorcy 
Do Centralnej Ewidencji i Informacji o Działalności Gospodarczej 
wprowadzono informację o 200 podmiotach uprawnionych do prowadzenia 
działalności regulowanej. Obowiązek przekazania do CEIDG terminie od 15 
maja do 30 czerwca br. wszystkich działalności regulowanych tj. licencji, 
koncesji, zezwoleń oraz działalności reglamentowanej, ograniczeń i  
zakazów wykonywania działalności w nałożył na gminy Minister 
Gospodarki. 
Do wprowadzenia pozostało 50 zezwoleń. 
Dla przypomnienia: W okresie od grudnia 2011r. do końca lutego 2012r do 
CEIDG przekazano dane wszystkich przedsiębiorców , którzy byli 
zaewidencjonowani w gminnym rejestrze działalności gospodarczej. 
Liczba zmigrowanych do CEIDG wpisów wyniosła - 2878.  
Po weryfikacji wykreślono z ewidencji nieczynne wpisy w ilości 938. 
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Ad. pkt 19 
 

Interpelacje , wolne wnioski i zapytania. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował jakie pisma wpłynęły  
do Rady Miasta w okresie między sesjami : 
- pismo Pana Andrzeja Pokropskiego dot. umieszczenia na liście osób 
oczekujących na mieszkania / pismo przekazano zgodnie z kompetencjami  
Burmistrzowi Miasta /, 
- pismo Pana Andrzeja Stanowskiego  o umożliwienie zabrania głosu na sesji rady, 
- pismo Pani Dyrektor MDK o zwiększenie dotacji w związku z zamieszczaniem ogłoszeń 
na słupach ogłoszeniowych / pismo przekazano zgodnie z kompetencjami Burmistrzowi 
Miasta /, 
- pismo Pani Kingi Piątkowskiej dot. zamiany mieszkania, 
- pismo Młodzieżowej Rady Miasta dotyczące zajęcia stanowiska przez Radę  
w sprawie sprzeciwu Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji o nie przyznanie  
miejsca Telewizji Trwam. 
 

Jeśli chodzi o pismo Młodzieżowej Rady Miasta ,Przewodniczący Rady uważa ,  
że należałoby przegłosować wniosek, czy Rada Miasta powinna zajmować się  
tym tematem.  
 
Radny Wojciech Krajewski 
uważa , że Rada nie powinna głosować takiego wniosku. 
Wniosek M.R.M. powinien być skierowany przez Przewodniczącego Rady Miasta 
pod obrady wszystkich Komisji, a następnie pod obrady Rady. 
 

Zdaniem Przewodniczącego Rady droga postępowania jaka zaproponował  
jest właściwa, ale poprosił o opinię prawnika. 
 
Radca Prawna Jacek Nieścior  uważa , że sprawa przedmiotu tego  
wniosku nie powinna być rozpatrywana przez Radę ponieważ Rada Radiofonii  
i Telewizji jeszcze raz będzie się ta sprawą zajmowała i jest duża szansa na  
uzyskanie koncesji przez Telewizję Trwam. 
 
Radny Michał Nowakowski 
podkreślił, że ma to być stanowisko intencyjne Rady Miasta . Inne Rady  
podejmowały takie stanowiska , zachęca również Radnych do zajęcia się tym  
tematem chociażby z powodu nie lekceważenia głosu młodych ludzi. 
 
Radca Prawny nadmienił , że uchwała, czy wniosek Rady nic nie  
wniesie w podejmowaniu decyzji przez Krajową Radę Radiofonii i Telewizji. 
 
Radny Wojciech Krajewski 
jeszcze raz podkreślił, że to nie chodzi o wniosek, a o poważne potraktowanie  
tego wniosku, który Młodzieżowa Rada Miasta po raz pierwszy skierowała do Rady 
Miasta. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Krzysztof Wasiłowski  poddał pod głosowanie  
wniosek formalny, czy Radni Rady Miasta mają zajmować się tym tematem. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym / 5 głosami za , 13 przeciw /  

odrzuciła wniosek  dotyczący  zajmowania przez Radę stanowiska w sprawie  
poruszonej we wniosku Młodzieżowej Rady Miasta. 
 
Radny Wojciech Krajewski 
- czy będzie zorganizowana strefa kibica , jeśli tak to gdzie i kto jest organizatorem, 
- zamknięty przejazd na ul. Żuromińskiej, czy zostanie oddany w terminie, z postępu 
prac wynika, że może być problem. Czy będzie otwarty z dniem 1 czerwca , jeśli  
nie to dlaczego, czym uzasadnia to wykonawca. 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
Strefa Kibica organizowana jest przez Urząd Miasta, a osoba odpowiedzialną  
jest Sekretarz Miasta i Wydział Promocji. Miejsce lokalizacji to Miejski Ośrodek 
Sportu i Rekreacji. 
 
Naczelnik Wydziału GKiM Urszula Aptowicz 
poinformowała, że do Urzędu Miasta wpłynęło pismo informujące o terminie wydłużenia 
prac w związku z czasową organizacją ruchu na na przejeździe kolejowym do 27 lipca 
2012r./ odczytała pismo /. 
 
Radny Marek Kiełbiński 
zapytał w imieniu mieszkańców o list jaki skierował Prezes Firmy LG do Prezesa Rady 
Ministrów Donalda Tuska z prośbą o zmianę treści ustawy, która pozwalałaby tej firmie  
zwolnić ok. 800 osób w Mławie. Pod tym listem podpisał się również Burmistrz Miasta i  
w związku z tym prosi o wyjaśnienie sytuacji w jakiej znalazła się firma.  
Mieszkańcy Mławy obawiają się o swoją przyszłość, obawiają się, że mogą być wśród 
tych 800 osób, jeżeli ta prośba zostanie rozpatrzona pozytywnie. 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
wyjaśnił, że zostało podpisane pismo w którym zawarta jest prośba o to, żeby nie 
zwiększać zatrudnienia w tej Firmie. Ocena tego mogłaby być negatywna, ale wspólnie z 
Panem Starosta podpisaliśmy się pod takim pismem dlatego, że statystyka produkcji i 
sprzedaży jest malejąca. Zmienia się technologia i w konsekwencji Firma nie potrzebuje 
aż tylu pracowników przy ogromnej wydajności, która była bardzo często podkreślana 
przez Zarząd Spółki. Dwa lata temu Prezes Firmy LG w Mławie w rozmowie z 
Burmistrzem przedstawiał obawy co do funkcjonowania tej firmy. Podkreślił , że 
sprzedaje się zdecydowanie mniej telewizorów i nie jest potrzebna taka liczba 
pracowników.  
Wspólnie z Panem Starostą prowadzili rozmowę z Wiceministrem Gospodarki Panem 
Tomaszem Tomczykiewiczem, który deklarował , że przyjedzie do Mławy po to, żeby 
naocznie się przekonać jak ogromne znaczenie ekonomiczne i społeczne ma ta Firma 
dla mieszkańców Mławy. Wielka odpowiedzialności za losy naszego miasta i ich 
mieszkańców sprawiła, że wspólnie w Panem Starostą podpisali to pismo. Ma nadzieję , 
że racje zwyciężą i zostanie postawiony wniosek, żeby dokonać zmiany, która uwzględni 
nie tylko Firmę LG, ale i inne firmy działające na terenie naszego kraju po to żeby w jakiś 
sposób im pomóc. 
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Radny Marek Kiełbiński 
zapytał o pomiary powierzchni jakie są wykonywane na terenie jednostek podległych, 
ponieważ budzą niepokój wśród pracowników obsługi, że będą zwolnienia.  
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
podkreślił, że pracodawcą dla pracowników poszczególnych szkół jest zawsze dyrektor 
szkoły i na pewno takie informacje na bieżąco przekazuje. 
Jeśli chodzi o pomiary powierzchni jakie były wykonywane, robiono to w celu porównania 
obszarów przydzielonych pracownikom w poszczególnych jednostkach. 
Nie ma takich planów żeby firma zewnętrzna wykonywała usługi odnośnie utrzymania 
porządku i czystości w naszych jednostkach. 
 
Radny Jerzy Rakowski 
- zapytał , czy są postępy i czy zostały zawarte umowy z inwestorem jeśli chodzi o 
budownictwo pasywne, 
- koncepcja dworca zintegrowanego . 
 
Zastępca Burmistrza Janina Budzichowska 
jeśli chodzi o dworzec zintegrowany Komisja po wielu spotkaniach w drodze głosowania 
wybrała formułę w jakiej to przedsięwzięcie miałoby być realizowane. Większością  
głosów została wybrana formuła dzierżawy, na którą prawdopodobnie zostanie 
ogłoszony przetarg. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Marek Polak poinformował,  
że jeśli chodzi o budownictwo pasywne umowy dzierżawy nie zostały podpisane. 
 
Sławomir Stanowski mieszkaniec Mławy 
odczytał pismo, w którym porusza sprawy dotyczące miasta / pismo stanowi załącznik  
do protokołu /. 
 
Burmistrz Miasta Sławomir Kowalewski 
poprosił o złożenie pisma odczytanego przez Pana Stanowskiego , ponieważ na bieżąco 
trudno się do niektórych spraw odnieść. 
Odniósł się do jednej ze spraw tj. budynku ratusza, który wymaga prac remontowych. 
Zaczynamy od dachu, który zapewni bezpieczeństwo pracownikom , petentom oraz 
mieszkańcom miasta. 
Jeśli chodzi o kładkę na ul. Kolejowej, odbyły się rozmowy z byłym Prezesem PKP 
wspólnie z Posłem Panem Koźlakiewiczem i w konsekwencji zostało skierowane pismo 
w imieniu mieszkańców Mławy o wybudowanie kładki.  
Jeśli chodzi o nieład we skazanym przez Pana miejscu poinformował , że miasto Mława 
nie jest właścicielem tych terenów i uwagi należy kierować do osób zarządzających tymi 
terenami. 
Sprawa dotycząca odwołanie Dyrektora Miejskiego Domu Kultury , została podjęta taka 
decyzja opierając się na faktach, O wszczęciu procedury została poinformowana osoba 
zainteresowana i została zachowana dalsza procedura zgodnie z ustawą. 
 
Radny Leszek Ośliźlok 
odniósł się do zawartej w piśmie sprawy dotyczącej ul. Zuzanny Morawskiej.  
Cieszy go fakt, że ma wielu sojuszników i prawie na każdej sesji ktoś w tej sprawie 
zabiera głos.. 
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Podkreślił , że o remont tej ulicy zabiegały różne osoby od ponad 20 lat, zmieniali się 
radni, a ulica popadała w stan dramatyczny. Zaznaczył , że jeśli ulica Zuzanny 
Morawskiej zostanie doprowadzona do należytego stanu, zakończone zostaną wszystkie 
prace to tylko dzięki uporowi Pana Burmistrza Sławomira Kowalewskiego. To on tak 
naprawdę zaczął poważnie myśleć o problemie tej ulicy i to będzie jego zasługa. 
 
Radna Halina Pszczółkowska 
zabrała głos w sprawie przejścia na ulicy Kościuszki. Poinformowała , że Pan Burmistrz 
Sławomir Kowalewski nie ponosi odpowiedzialności za to, że nie będzie przejścia na ul. 
Kościuszki. Zaznaczyła , że była to decyzja poprzedniego Burmistrza. 
 
Radny Jerzy Rakowski 
odniósł się do wypowiedzi Pani Radnej Pszczółkowskiej i wyraźnie podkreślił , że w tej 
sprawie Burmistrz nigdy nie podejmował decyzji, Decyzje podejmowane były przez tych, 
którzy takie inwestycje wykonują , co często i bardzo słusznie podkreśla Pan Burmistrz. 
Przypomniał , że Rada Miasta również z Panią Radną Pszczółkowską, która różnie 
zachowuje się w tej sprawie oraz Burmistrzem Miasta była poproszona, aby poprzez 
szeroką  analizę różnych rozwiązań komunikacyjnych wydała opinię w sprawie 
usytuowania wiaduktów na terenie miasta Mława. Z tych analiz wyszło, że właśnie takie 
rozwiązanie jest najbardziej korzystne dla miasta Mławy.   
Jednoznacznie stwierdził, że ani Burmistrz Rakowski, ani Rada nigdy nie podjęła decyzji, 
tylko wydała opinię jak ma wyglądać sprawa wiaduktów na terenie miasta. 
 
 
Ad. pkt 20 

 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Miasta  

Krzysztof Wasiłowski zakończył obrady XVIII sesji o godz.18.00 słowami : 
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